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§ 19 

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd har tagit del av 

pensionärsrådets synpunkter och lägger protokollet till handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmäldes protokoll från pensionärsrådets möte 22 oktober 2013. 

 
Särskilt uttalande 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) lämnade ett särskilt uttalande på 

pensionärsrådets svar angående tidningsartikel. 

”Miljöpartiet har, tillsammans med Socialdemokraterna och 

Vänsterpartiet i stadsdelsnämnden, engagerat sig mest i frågan om att 

se över riktlinjerna så att fler äldre som vill bo på servicehus också 

ska få göra det. Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 22 

november 2012 överlämnade Miljöpartiet (med stöd från 

Socialdemokraterna och Vänsterpartiet) en skrivelse om tillämpningen 

av riktlinjerna för handläggning av ärenden inom äldreomsorgen, och 

föreslog att nämnden skulle besluta om att väcka ett ärende hos 

kommunfullmäktige i denna fråga. Moderaterna, Folkpartiet och 

Centerpartiet avslog förslaget och eftersom alliansen har majoritet i 

nämnden så blev följden av detta att stadsdelsnämnden avslog 

förslaget vilket i sin tur innebar att förslaget inte kunde skickas vidare 

till Kommunfullmäktige. 

Förslaget finns protokollfört från stadsdelsnämndssammanträdet den 

22 november 2012 och löd så här: 

’Ärende 27, Nämndens och förvaltningens frågor 

Om riktlinjer för handläggning av ärenden inom äldreomsorgen. 

Förslag till beslut: 

1) Att stadsdelsnämnden ska framföra som sin åsikt till 

kommunfullmäktige att det bör göras en utredning av tillämpningen 

av stadens riktlinjer för handläggning av ärenden inom 

äldreomsorgen, samt att det bör göras en översyn av riktlinjerna, i 

syfte att reda ut om de innehåller regler som är mer restriktiva (eller 

kan tolkas som mer restriktiva) än vad som följer av SoL och LSS.’ 

 

Forts. nästa sida 

  



 

HÄGERSTEN-LILJEHOLMENS STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

24 OKTOBER 2013 

BLAD 42 

 

  

Forts. § 20 

Den 30 september i år träffades Christopher Ödmann (vice ordförande 

i äldrenämnden, ledamot i kommunfullmäktige och ersättare i 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd), Stefan Nilsson 

(gruppledare för Miljöpartiet i stadshuset, ledamot i 

kommunfullmäktige och i socialnämnden med mera) och Jessica 

Jormtun (gruppledare för Miljöpartiet i Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsnämnd) för ett möte på stadshuset där vi diskuterade 

möjligheterna att agera trots att vi sitter i opposition. Vi kom fram till 

att det inte är mycket vi kan göra så länge inget parti från alliansen vill 

ansluta sig till våra skrivelser eller på annat sätt lösa frågan om hur 

fler äldre ska tilldelas en servicehuslägenhet. 

Miljöpartiet vill i första hand sänka kraven så att äldre som vill flytta 

till servicehus får göra det. Det framgår i artikeln i följande citat:  

’– I första hand vill vi sänka kraven för vilka som får boende på 

servicehus. Vi tycker att de äldre som söker ska få plats, behovet av 

trygghet och social samvaro borde vägas in i besluten, säger Jessica 

Jormtun.’ Vi miljöpartister i Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd 

tycker att det ska räcka med att en äldre person känner sig otrygg 

hemma eller har svårt att komma ut i friska luften eller träffa 

människor för att ha rätt till en plats på servicehus. 

Så länge Alliansen (M, FP, C, KD) som sitter i majoritetsställning i 

kommunfullmäktige i stadshuset inte vill bevilja de äldre detta 

kommer det inte att ske. Så länge alliansen i Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsnämnd och i kommunfullmäktige varken har viljan att ändra 

riktlinjerna eller bedömningarna tycker vi att det är synd att stadsdelen 

och främst äldreomsorgen dras med underskott varje månad, på grund 

av tomhyror i servicehusen. 

Nu har vi genom Tidningen Liljeholmen-Älvsjö (den 18 oktober 

2013) fått kännedom om att Folkpartiet har ändrat åsikt i frågan och 

vill vara med på att ändra på riktlinjerna. Vi lägger därför på nytt 

samma förslag som den 22 november 2012, nu med förhoppningen 

om att få bifall från en majoritet i stadsdelsnämnden.” 

____________________ 


